



General Terms and Conditions

1. The e-voucher (“e-voucher”) is applicable to the redemption for one of the 10 selected wellness treatments at YUN WELLNESS at Island Shangri-La, Hong Kong.
2. Use of the e-voucher is subject to the Terms and Conditions stipulated by Island Shangri-La, Hong Kong. For details, please check with Island Shangri-La, Hong Kong.
3. Other Terms and Conditions apply, please refer to the e-voucher for details.
4. The e-voucher cannot be exchanged for cash, other products or services.
5. Participating Merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express International, Inc. (“American Express”) is not the provider of any of the products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
6. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
7. American Express and Island Shangri-La, Hong Kong reserve the right to amend these Terms and Conditions, suspend or terminate this program at any time without prior notice.
8. In case of any enquiry related to this Offer, please call The Platinum Card Service on 2277 2233.
9. In case of any dispute, American Express and Island Shangri-La, Hong Kong reserve the right of final decision.
10. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.



一般之使用條款及細則

1. 電子禮券（「電子禮券」）適用於兌換港島香格里拉 蘊YUN WELLNESS的精選護理療程其中之一項。
2. 使用電子禮券，須受港島香格里拉所訂立之條款及細則約束。詳情請聯絡港島香格里拉查詢。
3. 尚有其他條款及細則，詳情請參閱有關的電子禮券。
4. 電子禮券不能兌換現金、其他產品或服務。
5. 所有產品、服務、諮詢及建議均由參與商戶負責提供予卡會員。美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）並非上述服務及／或相關產品之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
6. 因使用優惠（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
7. 美國運通及港島香格里拉將保留隨時更改本條款及細則、暫停及終止此計劃之權利，而不會作任何事先通知。
8. 如對此優惠有任何疑問，請致電白金卡會員專線2277 2233查詢。
9. 如有任何爭議，美國運通及港島香格里拉將保留最終決定權。
10. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差別，概以英文版本為準。